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POMNOŽNÉ  PODSTATNÉ  MENÁ sú podstatné mená, ktoré majú tvar množného čísla, ale 

označujú len 1 predmet, 1 vec. Nemajú tvar jednotného čísla. Ich ROD  a VZOR určujeme podľa zakončenia 
a podľa pádovej prípony v N, L a D pl. 
 
 

Pomnožné pod. mená sa skloňujú len podľa 6 vzorov:  
 

Zakončenie 
pomnožného 

pod. mena/N pl. 

L pl. VZOR ROD 

-y -ách/-ach ŽENA ženský 

-och DUB mužský 

-e -iach ULICA ženský 

-och STROJ mužský 

-a, -á -ách/-ach MESTO stredný 

-ia -iach/-ach SRDCE stredný 

 
POZOR!!!   Pomnožné podstatné mená nikdy nemajú v N –i !!! 
PĽÚCA – VZOR SRDCE 
 
 


